
VÝROČNÁ SPRÁVA 

RADY ŠKOLY PRI ZÁKLADNEJ ŠKOLE, LIPOVÁ 2, RAJEC 

ZA ROK 2012 

 

Rada školy je iniciatívnym a poradným orgánom, ktorým sa vyjadrujú a presadzujú záujmy 
miestnej samosprávy a záujmy rodičov, pedagogických zamestnancov a ostatných 
zamestnancov školy a žiakov v oblasti výchovy a vzdelávania. 

Plní tiež funkciu verejnej kontroly práce vedúcich zamestnancov školy. 

 

I. 

 

Rada školy pri Základnej  škole, Lipová 2, Rajec pracovala v zmysle zákona č. 596/2003 Z.z. 
o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a vyhlášky MŠ SR č. 291/2004, ktorou sa 
určujú podrobnosti o spôsobe ustanovenia orgánov školskej samosprávy, o ich zložení, o ich 
organizačnom a finančnom zabezpečení v tomto zložení : 

- za pedagogických zamestnancov : Mgr. Peter Hanus (do 1.8.2012) 

- Mgr. Ľubomír Majerčiak 

                Mgr. Michal Šupka 

- za ostatných zamestnancov :          Jozefa Janurová 

- za rodičov :                                     Katarína Jánošíková 

       Jozef Pekara 

                   Vladimíra Sleziaková 

                                                        Anna Poljačková 

- za zriaďovateľa :                             Gabriel Špánik 

                    Ing. Gustáv Mucha 

                                                        Zuzana Ščasná 

                                                        Ivana Zbýňovcová 

V priebehu roka došlo v zložení Rady školy k zmenám. Zmena sa týkala Mgr. Petra Hanusa, 
ktorý bol predsedom rady školy. Z dôvodu zvolenia za zástupcu riaditeľa školy a v zmysle 
zákona č. 596/2003 Z.z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve v znení neskorších 
predpisov sa tohto členstva v Rade školy písomne vzdal dňom 1.8.2012. 

II. 
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Zasadnutia Rady školy 

V roku 2012 sa uskutočnili 4 zasadnutia Rady školy. 

Prvé zasadnutie Rady školy sa uskutočnilo dňa 27.3.2012. 

Program : Otvorenie 

                 Prerokovanie a schválenie Výročnej správy Rady školy za rok 2011 

                 Prerokovanie a schválenie Štatútu Rady školy 

                 Prerokovanie a schválenie Plánu riadnych zasadnutí Rady školy na rok 2012 

                 Prerokovanie zápisu do 1. ročníka na školský rok 2012/2013 a predbežných  

                 počtov žiakov v školskom roku 2012/2013 

                 Prerokovanie Rozborov hospodárenia ZŠ za rok 2011 

                 Rôzne 

 

    Predseda RŠ Mgr. Peter Hanus predložil členom Rady školy Výročnú správu Rady 
školy za rok 2011, ktorá bola členmi Rady školy schválená.  

Ďalej bol predsedom Rady školy predložený Štatút Rady školy. Členovia Rady školy tento 
štatút schválili.  

Bol schválený Plán riadnych zasadnutí Rady školy na rok 2012 členmi Rady školy. Tento 
plán bol prednesený predsedom Rady školy.  

Riaditeľ Základnej školy PaedDr. Marian Paprskár predniesol členom Rady školy 
informáciu o zápise žiakov do 1. ročníka na školský rok 2012/2013 a informoval členov 
Rady školy o predbežných počtoch žiakov v školskom roku 2012/2013, ďalej oboznámil 
členov Rady školy o prejednaných rozboroch hospodárenia školy za rok 2011.Body 
programu, ktoré na zasadnutí predniesol riaditeľ školy boli členmi Rady školy vzaté na 
vedomie 

 

Druhé zasadnutie Rady školy sa uskutočnilo dňa 26.6.2012. 

Program : Otvorenie 

Koncepčný zámer rozvoja školy 

Vyhodnotenie výchovno – vzdelávacích výsledkov v školskom roku 2011/2012 

                 Návrhy činnosti do školského vzdelávacieho programu                  

Stravovanie v školskej jedálni 

                       Rôzne 
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    Predseda Rady školy Mgr. Peter Hanus konštatoval, že body programu 2 a 3 budú 
presunuté na septembrové zasadnutie Rady školy.  

Prizvaný riaditeľ školy PaedDr. Marian Paprskár predniesol prítomným návrh činnosti do 
Školského vzdelávacieho programu. Členovia Rady školy tento bod programu schválili.  

Pani Jozefa Janurová, vedúca školskej jedálne pri základnej škole oboznámila členov 
s podmienkami stravovania, informovala ich o spôsobe financovania, počte stravníkov, 
prevádzkovom poriadku. Tento bod programu bol zobratý na vedomie. 

 

Tretie zasadnutie Rady školy sa uskutočnilo dňa 11.9.2012. 

Program : Otvorenie 

                 Voľba predsedu Rady školy 

                 Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti za školský rok 2011/2012 

                 Povolenie vyššieho počtu žiakov v triedach – žiadosť o udelenie výnimky 

                 Oboznámenie sa s plánom práce školy – návrhy zo strany rodičov na školský  

                 rok 2012/2013 

                 Prerokovanie a schválenie školského vzdelávacieho programu na rok  

                 2012/2013 

                 Informácie o pedagogicko – organizačnom a materiálno – technickom  

                 zabezpečení výchvono – vzdelávacieho procesu na školský rok 2012/2013 

                 Prerokovanie plánu spolupráce školy a rodiny na školský rok 2012/2013 

                 Interné projekty realizované v ZŠ na školský rok 2012/2013 (krúžková činnosť,  

                 cudzie jazyky) – vyjadrenie 

                 Rôzne 

 

 

Mgr. Michla Šupka, podpredseda Rady školy oboznámil členov Rady školy s písomným 
vzdaním sa členstva v Rade školy Mgr. Petra Hanusa dňom 1.8.2012, nakoľko bol zvolený za 
zástupcu základnej školy. Na základe uvedeného sa uskutočnila tajná voľba predsedu Rady 
školy. Predsedom Rady školy sa stal Mgr. Ľubomír Majerčiak.  

Na riadne zasadnutie Rady školy bol prizvaný riaditeľ ZŠ PaedDr. Marian Paprskár, ktorý 
predniesol členom Rady školy Správu o výsledkoch a podmienkach výchovno - vzdelávacej 
činnosti Základnej školy za školský rok 2011/2012, táto správa bola členmi Rady školy 
zobratá na vedomie a členovia Rady školy odporučili Mestskému zastupiteľstvu túto správu 
schváliť. 
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Predseda Rady školy Mgr. Ľubomír Majerčiak oboznámil členov so žiadosťou zriaďovateľa 
o udelenie výnimky – povolenia navýšenia počtu žiakov v triedach pre školský rok 
2012/2013. Členovia Rady školy súhlasili s vyšším počtom žiakov v základnej škole pre 
školský rok 2012/2013. 

Prizvaný riaditeľ Základnej školy oboznámil prítomných členov Rady školy so školským 
poriadkom na školský rok 2012/2013, s pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom 
zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu na školský rok 2012/2013, s internými 
projektmi, ktoré budú realizované v školskom roku 2012/2013 (krúžková činnosť, cudzie 
jazyky). Všetky tieto informácie podané riaditeľom základnej školy boli zobrané na vedomie. 

Body programu - Plán práce školy – návrhy zo strany rodičov na školský rok 2012/2013, 
Školský vzdelávací program na školský rok 2012/2013  boli preložené na najbližšie 
zasadnutie. 

Predseda RŠ Mgr. Ľubomír Majerčiak informoval členov Rady školy o vyhlásení štrajku 
a jeho začatí v ZŠ, konštatoval, že štrajk sa uskutoční dňa 13.9.2012. Oznámenie o vyhlásení 
štrajku bolo vzaté na vedomie.  

 

Štvrté zasadnutie Rady školy sa uskutočnilo dňa 19.12.2012. 

      Program : Otvorenie 

             Prehľad hospodárenia k 30.11.2012 

                 Návrh rozpočtu na rok 2013 

                 Návrh plánu riadnych zasadnutí Rady školy na rok 2013 

          Informácia o stravovaní v školskej jedálni 

                 Rôzne 

 

    Na štvrté zasadnutie Rady školy bol prizvaný riaditeľ ZŠ, ktorý členom Rady školy 
predniesol prehľad hospodárenia základnej školy k 30.11.2012, návrh rozpočtu základnej 
školy na rok 2013. Tieto body programu boli členmi Rady školy zobraté na vedomie.  

Návrh plánu riadnych zasadnutí Rady školy na rok 2013 predniesol členom predseda Rady 
školy Mgr. Ľubomír Majerčiak. Plán riadnych zasadnutí Rady školy na rok 2013 bol členmi 
Rady školy schválený.  

Pani Jozefa Janurová, vedúca školskej jedálne oboznámila členov Rady školy so stravovaní 
v školskej jedálni, táto informácia bola vzatá na vedomie.  

 

Rada školy vyjadruje spokojnosť s prácou pedagógov i ostatných pracovníkov za uplynulý 
rok. Vysoko hodnotí snahu vedenia školy a všetkých pedagógov neznižovať kritéria na 
kvalitu výchovno-vzdelávacie procesu. 
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V Rajci, dňa  15.3.2013                                            ..................................................... 

        Mgr. Ľubomír Majerčiak, v.r. 

  predseda Rady školy 
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